



Council of Europe

Note NEWS
to Editors

tel : +33 (3)88 41 25 60 / fax : +33 (3)88 41 39 11 / e-mail : pressunit@coe.int

Leaders of PACE and the European Parliament to meet

Strasbourg, 26.08.2008 – The Presidential Committee of the Parliamentary Assembly of the Council of Europe (PACE) and the Conference of Presidents of the European Parliament is to meet in Brussels on 28 August to discuss current political issues – in particular the situation in the Caucasus and in Belarus – as well as migration and integration.

The meeting – taking place in the framework of a co-operation agreement signed in November 2007 – will bring together the Presidents and political group leaders of the two European parliamentary bodies.

[EP-PACE co-operation agreement](#)

Contact: PACE Communication Unit, tel. +33 (0)3 88 41 31 93, pace.com@coe.int

Réunion des dirigeants de l'APCE et du Parlement européen

Strasbourg, 26.08.2008 – Le Comité Présidentiel de l'Assemblée parlementaire du Conseil de l'Europe (APCE) et la Conférence des Présidents du Parlement européen se réuniront à Bruxelles le 28 août. A l'ordre du jour figurent des questions d'actualité à caractère politique – notamment la situation dans le Caucase et au Bélarus – ainsi que le sujet des migrations et de l'intégration.

Cette réunion – qui aura lieu dans le cadre d'un accord de coopération signé en novembre 2007 – regroupera les Présidents et les dirigeants des groupes politiques des deux organes parlementaires européens.

[Accord de coopération entre l'APCE et le Parlement européen](#)

Contact : Unité de communication de l'APCE, tél. +33 (0)3 88 41 31 93, pace.com@coe.int

ED141b08